
1 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI STĂNILEŞTI 
737485 – Stănileşti, Judeţul Vaslui                                                                          

   Tel. 0235 – 483.016 / 0235- 483.019; Fax.  0235 – 483.122 
e-mail: contact@primariastanilesti.ro 

web: www.primariastanilesti.ro  

Nr. 1053/09.02.2024 

PROCES-VERBAL 

 

 

 Încheiat în data de 09.02.2024, ora 14.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilești convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 29.02.02.2024 a primarului comunei Stănileşti. Din totalul de 15 consilieri locali, 

13 sunt prezenţi. Lipsește domnul consilier local Chirițoiu Andrei Florin. Un loc de consilier local 

din cadrul Consiliului Local al comunei Stănilești, județul Vaslui este vacant ca urmare a demisiei. 

La ședință participă doamna Gugiuman Luminița Mihaela, Referent Principal în cadrul 

Compartimentului Financiar Contabil și Achiziții Publice din cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Stănilești, județul Vaslui.  

Se supune la vot procesul verbal al ședinței din data de 01.02.2024. Cu 13 voturi „pentru”, 

nici un vot „împotriva”  şi  nici o „abţinere”, procesul verbal este aprobat. 

Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire proiectelor înscrise pe o ordinea de zi a 

ședinței:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2024.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice pentru anul 

2024, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea analizei stadiului de înscriere a datelor în Registrul 

Agricol al U.A.T.C. Stănilești, pentru trimestrele I și II al anului 2023 și stabilirea măsurilor 

pentru eficientizarea acestei activităţi.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului privind activitatea desfăşurată de către 

asistenţii personali ai persoanelor încadrate în grad de handicap “grav cu asistent personal” 

pentru semestrul al II-lea din anul 2023.  

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali care să facă parte din Comisia 

pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al unităţii 

administrativ-teritoriale comuna Stănileşti, județul Vaslui pentru anul 2023.  

 Domnul primar Tofan Găbișor solicită suplimentarea ordinii de zi a ședinței cu un proiect 

de hotărâre:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenți personali, la nivelul U.A.T. 

Comuna Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2024.  

Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi a ședinței. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot 

„împotriva”  şi  nici o „abţinere”, suplimentarea ordinii de zi a ședinței este aprobată. 
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Se supune la vor ordinea de zi a ședinței. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi  

nici o „abţinere”, ordinea de zi a ședinței este aprobată. 

Se trece la discutarea primului proiect înscris pe ordinea de zi a ședinței. Domnul 

viceprimar Tofan Costică, dă citire primului proiect de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei 

Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2024.  

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire referatului, proiectului de hotărâre și sumelor 

cuprinse în anexe. Se trece la discuții: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Doamna contabil vă detaliază.  

2. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Vă citesc sumele pe capitole și 

secțiuni, de dezvoltare și funcționare. Pentru anul acesta s-au alocat mai mulți bani de la bugetul 

de stat pentru asistenții personali și indemnizațiile persoanelor încadrate în grad de handicap. La 

partea de investiții avem o sumă considerabilă de 28.353.000 lei. Pe partea de taxă de salubrizare, 

avem încasări, dar se poate mai bine.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: La partea de activitate de investiții sunt cifre mari pentru că sunt 

banii alocați de pe proiectele implementate prin fonduri PNRR.  

4. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: O să avem dificultăți la cofinanțare. 

Partea de cofinanțare este considerabilă. Pe proiectul integrat de la P.O.I.M. avem 800.000 lei. La 

C10 la Pogănești avem 700.000 lei. La Gura Văii la Centrul social avem 500.000 lei. La Iluminat 

Public II suma de 400.000 lei. La drumul Stănilești – Budu Cantemir s-a alocat suma de 1.500.000 

lei pentru continuare investiției. Pentru anul curent avem și investiții noi: scena din parc de la 

Stănilești. La proiectul P.N.D.L. I am alocat o sumă pentru racordul stațiilor de tratare a apei, 

construirea unei platforme pentru depozitarea materialelor rezultate din demolarea construcțiilor. 

La partea de salarizare, impactul pentru majorările de 5% este minim. La asistenții personali pentru 

persoanele încadrate în gard de handicap “grav cu asistent personal” am alocat o sumă mai mare, 

dar avem partea noastră de 500.000 lei. Pentru suplimentare trebuie să facem alt efort financiar 

suplimentar. Până în vară o să mergem în ritm constant. Trebuie să facem și un efort pentru 

încasarea taxelor și impozitelor.  

5. Dl. primar Tofan Găbișor: Pentru cofinanțarea proiectelor trebuie neaparat să identificăm 

resursele, pentru că pentru unele dintre proiecte avem termen de finalizare și recepție a lucrărilor 

pentru data de 31.12.2024. În mare parte sunt echilibrate lucrurile, până în iulie.  

6. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: La partea de bunuri și servicii ați spus că ați alocat aceeași 

sumă ca anul trecut. Nu ați pus în plus măcar inflația? 

7. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Am fost destul de economi anul trecut 

la partea de achiziție bunuri și servicii și am avut un execedent frumușel. Nu am cheltuit toți banii 

care au fost alocați. Sperăm să ne menținem și anul acesta în limitele bugetului.  

8. Dl. primar Tofan Găbișor: Acum o să vă citesc și lista cu obiectivele de investiții și sumele 

alocate pentru fiecare în parte. Majoritatea sunt începute anul acesta. Sperăm să finalizăm. Dacă 

aveți alte întrebări? 

9. Dl. consilier local Crețu Dorin: Pentru parazăpezi nu ați alocat sume? 
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10. Dl. primar Tofan Găbișor: Este o investiție destul de serioasă. Trebuie să avem și acceptul 

de la proprietarul terenului pentru amplasarea parazăpezilor, pentru că nu sunt numai terenuri 

publice acolo. Nu am luat încă o decizie. Mai studiem.  

11. Dl. consilier local Dobă Ciprian: Și ziua satului?  

12. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Suma de la ziua satului s-a mutat la 

susținerea cultelor.  

13. Dl. primar Tofan Găbișor: Avem cereri de la parohiile din comună. Momentan sunt doar 

verbal, dar vor veni și cu documentele scrise. La Parohia Pogănești vor să construiască o casă de 

prăznuire și o capelă. Iar la Gura Văii pentru continuarea construcției bisericii. La Stănilești vom 

încerca să construim o capelă de dimensiuni modice. Dar mai este încă de lucru la documentație.  

14. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Avem alocată suma de 100.000 lei. 

Îi vom împărți.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și 

cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2024, este aprobat. 

Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor publice pentru anul 

2024, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui.  

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire referatului, proiectului de hotărâre și sumelor 

cuprinse în anexe. Se trece la discuții: 

1. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: S-a mai vorbit în luna decembrie 

despre programul annual al achizițiilor publice. Dar acum se actualizează după aprobarea 

bugetului. Deci se transpune în programul de achiziții, bugetul. Este tot bugetul, dar structurat 

altfel. Valorile sunt fără T.V.A. și sunt prevăzute toate serviciile, cheltuielile, materialele, 

structurate după Legea Nr. 98/2016, cu procedura de achiziții specificată, cu termenele de realizare 

și cu persoana desemnată pentru realizarea procedurilor de achiziție – doamna Silitră Violeta, 

dumneaei este Consilier achiziții.  

2. Dl primar Tofan Găbișor: Vă citesc lista. Îmi spuneți dacă aveți întrebări.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea Programului anual al achiziţiilor 

publice pentru anul 2024, al U.A.T. Comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, este aprobat. 

 Discuții: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă tot este doamna contabil prezentă, propun să discutăm 

proiectul de hotărâre cu aprobarea numărului de asistenți personali, dacă sunteți de acord.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenți personali, la nivelul U.A.T. 

Comuna Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2024.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Printr-o hotărâre mai veche, din anii anteriori a fost aprobat un 

număr de 45 de posturi pentru asistenții personali. Dar avem o problemă pentru că acum avem în 
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așteptare 22 de cereri pentru angajarea unui asistent personal, dintre care 5 sunt deja în lucru, 

pentru că sunt cazuri destul de grave. Noi propunem suplimentarea numărului de posturi cu încă 5 

locuri. Conform bugetului, nu ne permitem majorăm cu 10 locuri și încercăm cu 5, să putem 

asigura situațiile cele mai grave. Dacă sunteți de acord.  

2. Dna. Referent contabil Gugiuman Luminița Mihaela: Efortul nostru bugetar este de 200.000 

lei pe an. Vom vedea ce sume sunt efectiv cheltuite pe parcusrul anului, pentru că pentru toate 

posturile nu avem acum bani.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Statul trebuie să intervină, pentru că pe noi aceste sume ne sufocă 

la bugetul local.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenți personali, 

la nivelul U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2024, este aprobat. 

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea analizei stadiului de înscriere a datelor în Registrul 

Agricol al U.A.T.C. Stănilești, pentru trimestrele I și II al anului 2023 și stabilirea măsurilor 

pentru eficientizarea acestei activităţi.  

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire referatului, proiectului de hotărâre. Secretarul 

general dă citire raportului de compartiment. Se trece la discuții: 

1. Secretar general Burcioagă Mihaela: După cum știți, am mai aprobat astfel de proiecte de 

hotărâre. Le discutăm de două ori pe an și se referă la activitatea desfășurată de către 

Compartimentul Agricol. Vă citesc principalii indicatori din raport.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea analizei stadiului de înscriere a 

datelor în Registrul Agricol al U.A.T.C. Stănilești, pentru trimestrele I și II al anului 2023 și 

stabilirea măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi, este aprobat. 

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului privind activitatea desfăşurată de către 

asistenţii personali ai persoanelor încadrate în grad de handicap “grav cu asistent personal” 

pentru semestrul al II-lea din anul 2023. 

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Secretarul 

general dă citire raportului de compartiment. Se trece la discuții: 

1. Secretar general Burcioagă Mihaela: Și acest proiect de hotărâre se aprobă semestrial. Se 

referă la dinamica înregistrată la Compartimentul Asistență Socială și resurse umane cu privire la 

activitatea desfășurată în domeniul persoanelor încadrate în grad de handicap “grav cu asistent 

personal”, atât angajați, cât și cei care beneficiază de indemnizație de însoțitor. Vă comunic 

principalii indicatori.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea Raportului privind activitatea 

desfăşurată de către asistenţii personali ai persoanelor încadrate în grad de handicap “grav 

cu asistent personal” pentru semestrul al II-lea din anul 2023, este aprobat. 
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 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

6. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali care să facă parte din Comisia 

pentru evaluarea performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al unităţii 

administrativ-teritoriale comuna Stănileşti, județul Vaslui pentru anul 2023.  

Domnul primar Tofan Găbișor dă citire referatului și proiectului de hotărâre. Se trece la 

discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Trebuie să faceți propuneri. Primarul face parte din comisie 

conform legii. Este o hotărâre anuală. 

2. Dl. consilier local Dobă Ciprian: Propun pe domnul viceprimar Tofan Costică.  

3. Dl. consilier local Balan Claudiu: Eu propun pe domnul Dobă Ciprian.  

4. Dl. viceprimar Tofan Costică: Alte propuneri dacă mai sunt.  

 Întrucât nu mai sunt alte propuneri formulate, se supun la vot propunerile. Cu 12 voturi 

„pentru”, nici un vot „împotriva” şi o “abținere” – domnul viceprimar Tofan Costică, propunerea 

ca domnul viceprimar Tofan Costică să facă parte din Comisia pentru evaluarea performanţelor 

profesionale individuale ale secretarului general al unităţii administrativ-teritoriale comuna 

Stănileşti, județul Vaslui pentru anul 2023, este aprobată. Cu 12 voturi „pentru”, nici un vot 

„împotriva” şi o “abținere” – domnul consilier local Dobă Ciprian, propunerea ca domnul consilier 

local Dobă Ciprian să facă parte din Comisia pentru evaluarea performanţelor profesionale 

individuale ale secretarului general al unităţii administrativ-teritoriale comuna Stănileşti, județul 

Vaslui pentru anul 2023, este aprobată.  

  

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 09.02.2024,  se 

declară şedinţa încheiată. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

 

 

            PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                           

               CONSILIER LOCAL,              Secretar general al comunei Stănileşti, 

    TOFAN COSTICĂ                           BURCIOAGĂ MIHAELA  

 

 

 

  

 


